
Jak vypadá nyní poptávka v ČR
po nemovitostech?
Negativně ji ovlivnila nejistota kolem
války na Ukrajině a vysoká inflace, u byd-
lení pak hlavně nedostupné a drahé hypo-
téky. Jsme developer a chceme postavit,
prodat a připravovat další projekty. Proto
i v případě logistického areálu na D1 jsme
počítali s tím, že ho po dokončení prodá-
me. Dostavěli jsme ho ale na přelomu loň-
ského roku a v té době byla velmi vysoká
inflace a nejistota ohledně dalšího ekono-
mického vývoje. A to není dobrá situace
k prodeji. Pokud nejste nuceni prodávat,
tak je lepší si počkat. Areál má podle odha-
du renomované nadnárodní společnosti
hodnotu více než 1,5 miliardy korun a na
takovou cenu si počkáme. Zatím jsme si
tedy plně obsazený areál ponechali a pro-
vozujeme ho. Pokud jde o byty, tam lidé
také váhají. Je ale dost silná skupina kupu-
jících, kteří peníze mají a uvědomují si, že
z dlouhodobého hlediska jsou nemovitos-
ti velmi stabilní forma investice. Takže se

neobáváme, že bychom postavené byty
neprodali. Nebudeme jako někteří naši
konkurenti výstavbu kvůli ekonomické
situaci zastavovat.

Co v Česku konkrétně připravujete?
Stavět chceme na Lužinách, kde sídlí
naše společnost. Připravujeme tam dva
bytové domy s 300 byty. Máme také velký
areál na Smíchově, kde vzniknou byty i
kanceláře. Pozemek leží vedle smíchov-
ského nádraží, je velmi blízko metra.
Bude to určitě velmi lukrativní oblast jak
pro práci, tak pro bydlení. Na Žižkově
chceme stavět dům pro dlouhodobé uby-
tování. Vloni jsme koupili nový velký pro-
jekt v Brně-Husovicích. Tam připravuje-
me první etapu pro ubytování hotelové-
ho typu a aktuálně běží velká soutěž na
projektanta druhé fáze.

Kromě evropských zemí podnikáte také
v Latinské Americe, asi jako jediný
developer z Česka. Co vás k tomu vedlo?

Chtěli jsme mít podnikání diverzifikova-
né nejen segmentově, ale také teritoriál-
ně. Latinská Amerika se velmi rychle roz-
víjí a jsou tam velké možnosti, proto
jsme si ji vybrali. Začátek války na Ukraji-
ně a dopady, které to má na celou Evro-
pu, nás jen ujistily v tom, že to bylo prozí-
ravé rozhodnutí.

Jak výstavbu financujete?
Máme vlastní zdroje a peníze investorů.
Výstavbu hradíme klasickým developer-
ským úvěrem. Nově jsme těsně před
spuštěním fondu kvalifikovaných inves-
torů, jehož prostřednictvím bude možné
investovat do skupiny a později i do
vybraných projektů. Díky tomu standar-
dizovanému nástroji, který funguje pod
dohledem ČNB, tak bude možné bezpeč-
ně investovat do nemovitostí v ČR i
v zahraničí nejen pro bohaté investory,
ale také pro institucionální investory od
bank přes pojišťovny až po investiční
fondy finančních institucí.

Skupina UDI Group v září zahájila
prodej bytů ve svém prvním pro-
jektu za oceánem. Byty v 15podlaž-

ním bytovém domě v hlavním městě
Panamy mohou být zajímavou investicí
také pro Čechy. „Chceme, aby kupující
v Česku mohli profitovat z toho, že
jsme před lety firmu založili v Česku, ale
dnes působíme v šesti zemích dvou kon-
tinentů,“ řekla obchodní ředitelka skupi-
ny Zuzana Čižmáriková.
Projekt SQ72 vznikne ve finanční čtvr-

ti San Francisco, která je jen pár stovek
metrů od pobřeží Tichého oceánu, záro-
veň ale v centru veškerého ekonomické-
ho dění. Bydlení v novém domě tak
bude zajímavé jak pro prázdninové
pobyty, tak i k pronajímání pro místní
nebo zahraniční finanční manažery.
„Velkou výhodou pro české kupující je
fakt, že celou transakci s nákupem nové-
ho bytu na druhé straně Atlantiku zvlád-
nou v české prodejní kanceláři UDI
Group v Praze,“ vysvětlila Čižmáriková.
Uložení prostředků do bytu v této

lokalitě je ekonomicky velmi zajímavé,
protože vstupní investice je výrazně
nižší než v hlavních městech evrop-
ských zemí. Průměrný 60metrový byt
tak vyjde zhruba na pět milionů korun.

Jde přitom o projekt vyššího segmentu,
který kromě bydlení a parkování nabízí
celou řadu služeb včetně společenské-
ho podlaží s bazénem, posilovnou nebo
coworkingem, ale třeba také s dětským
koutkem, společenskou místností či
kinem. Skupina má pro projekt vydané
územní rozhodnutí, výstavbu zahájí
v průběhu příštího roku a hotovo by
mělo být v roce 2026.
SQ72 v oblasti San Francisco hlavní-

ho města Panamy je prvním projektem
UDI Group v Latinské Americe. Skupina
ale již v Panama City připravuje další
projekt ještě vyššího segmentu v oblíbe-
né pobřežní čtvrti Coco Del Mar blízko
Tichého oceánu. V přípravě je také pro-
jekt v kostarickém hlavním městě San
José. Architektem latinskoamerických
projektů skupiny je přední dánský archi-
tekt Morten Schmidt a spolupracuje na
nich s tamními ateliéry.
Kromě Ameriky mohou zájemci

o výhodnou investici do bytů v zahrani-
čí v UDI Group využít také aktuální
nabídku bytů v Polsku nebo v Srbsku,
které již jsou ve výstavbě.
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